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Sent: Tue 2/23/2021 4:19:07 PM

Subject: RE: annotatie 4 landen overleg

Received: Tue 2/23/2021 4:19.07 PM

HebjeAMI punt overgenomen. Werkbezoek niet, hebben we vorige keer al gemeld.

Groet,

Van: E BEY JEEMeminvws.ni>
Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 15:55

aan: (0, EEE. BE (EEE)SEEDinv ni
Onderwerp: RE: annotatie 4 landen overleg

Hoi ERED

Ik heb nog 2 punten voor Wvttk:

- U kunt melden dat we in gesprek zijn met AMI over het contract voor de periode maart - september. Uitgangspunt is dat

het een afbouwcontract gaat worden. VWS gaat ervan uit dat wanneer de bevolking van de eilanden gevaccineerd is, dat

de druk op de Covid-IC zorg zal afnemen en dat de rol van Nederland bij het leveren van personeel voor Covid IC zorg

klaar 1s dan wel een stuk beperkter zal zijn. De landen zullen ner dan weer meer eigen verantwoordelijkheid m moeten

nemen. We maken afspraken met AMI dat de aantallen personeel tot juni gelijk blijven en dat afthankelijk van de uitrol

van het vaccinatieprogramma’s in de periode juni - september het aantal AMI staff verder afgebouwd gaat worden. We

gaan er vanuit dat het opleidingsplan voor IC personeel dan ook vruchten gaat afwerpen.

- het werkbezoek van de staatssecretaris staat nu gepland voor 22-29 maart.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BaBEE (5.12 |JEEN @minvws n>
Datum: dinsdag 23 feb. 2021 3:08 PM

ie: JERE AECIA Pel

Onderwerp: RE: annotatie 4 landen overleg

Heb de annotatie van BEY ts aangepast, gezien onder achtergrond ook nog twee vragen stonden. Heb die opgenomen in de

annotatie. JERE ik even of ik het zo goed begrepen en verwoord heb.

Groet,

Van: JBEM e:0rzverzekeringskantoor.nl>
Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 14:01

aan:

HELE (BEvsya 3 OE GE JERE @ minvws.ni>
cc: IEEIRETEEEN)<BEVERI© minvws.ni>; 5.12Bt IE



1162688

Onderwerp: annotatie 4 landen overleg

* U kunt vragen hoe de ontvangst van de vaccins is gegaan

* U kunt vragen hoe de start van de vaccinatie campagne is gegaan

Achtergrond;

Op 16 februari heeft Aruba de vaccins ontvangen, de 17° Curagao en de 19° Sint Maarten. Aruba is gelijk de dag erop begonnen

met vaccineren, Sint Maarten gisteren en Curacao begint morgen. Er zijn her en der nog wat onduidelijkheden over de status van

bewoners van de eilanden zoals de ongedocumenteerden van Sint Maarten, zijn die van Sint Maarten of van Saint Martin?

heeft deze week een overleg met de verantwoordelijke van Frankrijk en naar het nu schijnt, is ook Saint Martin begonnen

met vaccineren en gaan ook de ongedocumenteerden mee in deze plannen. Het is misschien goed om minister Panneflek te vragen

wat hij hiervan weet en of hij ook de vinger aan de pols houdt.

Vorige week is nog een kleine delegatie op Sint Maarten en Sint Eustatius geweest om te ondersteunen om de laatste hobbels weg

te nemen. Op Sint Maarten is een nieuwe locatie bezocht die door de leden van het team van CPS (dat kort geleden is uitgebreid
met nieuwe medewerkers) werd voorgedragen. In de communicatie naar de bevolking zijn echter de eerder gekozen locaties al

doorgegeven. U kunt bij de minister vragen hoe hij hier tegenaan kijkt.

Op Aruba is wat verwarring over de spuiten en naalden. Er schijnt een uitvinder van deze spuiten op Aruba te wonen, deze spuiten

en naalden zijn speciaal ontwikkeld om 7 doses uit een vial te trekken. Navraag bij RIVM leert dat dit alleen bereikt kan worden

door zeer ervaren optrekkers en dat de verwachting niet is dat deze kennis en vaardigheden op Aruba voorhanden zijn. Het staat

ze vrij deze naalden aan te schaffen maar als ze dat doen en er inderdaad 7 doses uit 1 vial worden getrokken heeft dit invloed op

de leveringen in die zin dat RIVM doses levert en geen dozen.BEEBE] an het RIVM gaat vandaag richting [EEE reageren

met meer uitleg over dit materiaal en wat de gevolgen zijn als ze dit aanschaffen. RIVM heeft deze spuiten en naalden overigens

zelf ook ingekocht maar gaat die inzetten op locaties met zeer ervaren optrekkers. RIVM is dus niet tegen aanschaf van dit

materiaal om technische redenen.

Verder is er op alle eilanden aangegeven dat de interval van 6 weken lastig te realiseren valt. De vaccinatiegezant zal hier nog

verder op ingaan en zorgen dat er één instructie is voor alle eilanden.

Vriendelijke groet, Saludo kordial, Best regards,
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Betrouwbaar, rechtvaardig en toegankelijk: dat verzekeren wij u!

Konfiabel, hustu i aksesibel: esei nos ta sigurdbo!

Reliable, fair and accessible: this we assure you!


